
Proposition: Sänkta kostnader för Kabel-TV 
 
Föreningen ska enligt lantmäteriförrättning driva ett kabel-TV-nät. Via detta nät ska alla medlemmar kunna 
se ett basutbud av TV-kanaler. 
Detta har gjorts genom att föreningen år 2008 tecknat ett avtal med ComHem. 
Sedan dess har ComHem höjt priset konstant och är nu föreningens näst största utgiftspost. 
 
Samtidigt har ny teknik, såsom digitala marksändningar, internet-via-fiber, mobilt internet, xDSL, TV/film via 
internet, play-kanaler m.m. gjort att behovet av kabel-TV som baseras på 60 år gammal teknik minskat 
drastiskt. 
Det har även fallit ett antal domar som antyder att en samfällighetsförening som driver ett kabel-TV nät inte 
får teckna avtal om kanaler utöver de kanaler som anses vara “av väsentlig betydelse”. 
 
Kostnaderna skulle kunna sänkas drastiskt men vi skulle fortfarande kunna se ett basutbud av TV-kanaler 
om vi omförhandlar våra avtal och eventuellt byter leverantör. 
 
Nuvarande avtal med ComHem går ut i Maj 2020. 
 
Styrelsen föreslår att stämman beslutar: 

● Att styrelsen får i uppdrag att säga upp avtalet med ComHem så att det ej automatiskt förlängs efter 
2020. 

● Att styrelsen får i uppdrag att hitta en billigare leverantör som kan leverera ett basutbud av 
TV-kanaler. 


